



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2007-57**

under the

**AGRICULTURAL DEVELOPMENT ACT
(O.C. 2007-374)**

Filed September 25, 2007

1 *Subsection 3(1) of New Brunswick Regulation 84-295 under the Agricultural Development Act is amended by adding after paragraph (j.3) the following:*

(j.4) a borrower shall pay an annual charge in an amount equal to one and one-half per cent of the principal amount of a guaranteed loan outstanding on the date of issue of the guarantee, and annually thereafter on each anniversary of the date of issue of the guarantee, the borrower shall pay an annual charge in an amount equal to one and one-half per cent of the principal amount of the guaranteed loan outstanding on that anniversary date.

2 *This Regulation shall be deemed to have come into force on February 15, 2003.*

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2007-57**

établi en vertu de la

**LOI SUR L'AMÉNAGEMENT AGRICOLE
(D.C. 2007-374)**

Déposé le 25 septembre 2007

1 *Le paragraphe 3(1) du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-295 établi en vertu de la Loi sur l'aménagement agricole est modifié par l'adjonction, après l'alinéa j.3), de ce qui suit :*

j.4) l'emprunteur doit payer un montant égal à un et un demi pour cent du principal non remboursé du prêt garanti au titre de charges annuelles à la date du premier déboursé; puis, chaque année, à la date d'anniversaire du premier déboursé, est également exigible, à ce même titre, un montant égal à un et un demi pour cent du principal non encore remboursé à cette date;

2 *Le présent règlement est réputé être entré en vigueur le 15 février 2003.*